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ZAPYTANIE

Szanowny Panie Prezydencie,

Wspólnie z Przewodniczącą Rady Osiedla „Tysiąclecia", p. Grażyną Kietrys, 

zwracam się do Pana Prezydenta z zapytaniem związanym z budową nowego mostu / 

wiaduktu przy ul. Monte Cassino.

W ostatnim czasie do Rady Osiedla zgłosili się mieszkańcy ul. Batalionów 

Chłopskich oraz ul. Kilińszczaków z pytaniem, czy w związku z budową wiaduktu planuje 

się postawienie w jego okolicy ekranów dźwiękoszczelnych, które wytłumią hałas 

powstający przy przejeździe aut osobowych i ciężarowych. Obecnie wiadukt jest 

zamknięty, natomiast mowa tu o sytuacji, w której odcinek będzie już otwarty. 

Mieszkańcy zaznaczyli, że w przeszłości, gdy wiadukt był czynny, skarżyli się na hałas 

wynikający z natężonego ruchu drogowego.

Kieruję tym samym do Pana Prezydenta pytanie, czy miasto Koszalin rozważa 

postawienie w ramach inwestycji takich ekranów na tym odcinku lub czy rozważane są 

inne środki wyciszające hałas wynikający z natężonego ruchu drogowego.
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